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شورای بازبینی فیلم های سینمایی با صدور پروانه نمایش ۵ فیلم موافقت کرد.  فیلم های »اتاقک 
گلی« به تهیه کنندگی داود صبوری و جمال شورجه و کارگردانی محمدعلی عسگری، »برهوت « به 
تهیه کنندگی محمد کمالی پور و کارگردانی منصور وثوقی، »زن و بچه« به تهیه کنندگی سیدجمال 
ساداتیان و کارگردانی سعید روستایی، »شوهر ستاره« به تهیه کنندگی علی اوجی و نرگس محمدی و 
کارگردانی ابراهیم ایرج زاد و »ناجورها« به تهیه کنندگی و کارگردانی محمدحسین فرحبخش موافقت 
شورای پروانه نمایش فیلم های سینمایی را کسب کردند. پیش از این اعلام شده بود که اکران عمومی 
فیلم سینمایی »زن و بچه« قرار است در 18 تیر ماه امسال توسط خانه فیلم در ایران آغاز شود./ صباخبر

فیلم مستند »پنوســر« به تهیه کنندگی و کارگردانی حسین فتاحی تندیس و جایزه بهترین مستند 
جشنواره زیگموند ویلموش مجارســتان را دریافت کرد. جشــنواره فیلم زیگموند ویلموش یک رویداد 
سینمایی معتبر در مجارستان است که به یاد فیلمبردار برجسته مجارستانی، ویلموش زیگموند، برگزار 
می شود. این جشنواره با تمرکز ویژه بر هنر فیلمبرداری و زیبایی شناسی بصری و معماری ساختار سینما 
برگزار می شود. »پنوسر« که مدتی پیش نیز از فستیوال یوالیتی فرانسه دیپلم افتخار دریافت کرد روایتی 
شاعرانه و چشــم نوازی از زندگی  پیرمرد چوپانی ســت که در دل طبیعت و کوهستان بر روی سنگ ها و 

سخره ها متبحرانه نقاشی می کشد و طبیعت را با رنگ و قلم بر سنگها بازنگاری می کند./ ایسنا

مستندایرانیبرگزیدهجشنوارهمجارستانشد»زنوبچه«روستاییپروانهنمایشگرفت

شیرین بینا، بازیگر ســینما و تلویزیون در 
گزارش

مهدیه مالکی

گفت وگو با خبرنگار سینمایی صبا درباره علت 
کم کاری خود طی دوسال اخیر و سایر مسائل 

سینما و تلویزیون صحبت کرد.

علت کم کاری شما در سال های اخیر چیست؟
حدود 2 ســال اســت که ایران نبودم ولی قبل از آن در 
ســال های اخیر در دو فیلم »نفرین آرتــا«، »خداداد« و 

سریالی با آقای سیروس مقدم بازی کردم.
پیشنهاد جدیدی برای بازی در فیلم یا سریال داشته اید؟

قبل از اینکه به ایران بازگردم چند پیشــنهاد داشتم که 
چون خارج از کشور بودم نپذیرفتم ولی طی این یک ماهی 

که به ایران آمده ام هنوز پیشنهادی نداشتم.
اسم خانوادگی شما صدق گویا است چطور شد که به بینا 

تغییر پیدا کرد؟
اولین فیلمی کــه من بازی کردم »تیک تاک« ســاخته 
محمدعلی طالبی بود کــه در آن فیلم کاندیدای بهترین 
بازیگر زن مکمل شــدم و در آن فیلم با خواهرم »نگین« 
هم بازی بودم و آقای طالبی به ما گفتند: »چون شما هر دو 
نقش اصلی هستید خوب نیست که در تیتراژ فامیلی هر 
دوی شما »صدق گویا« باشد یکی از شما نام فامیلی دیگری 
برای تیتراژ انتخاب کنید« و آن زمان همسرم کنارم بود و 
از ایشان مشورت خواستم و همسرم پیشنهاد داد که نام 
خانوادگی ایشان را انتخاب کنم و من هم چون بینا از لحاظ 
گفتاری و نوشتاری راحت بود پذیرفتم و این طوری شد که 

»بینا« اسم مستعارم شد و در تمام فیلم ها به غیر از فیلم 
»بوی پیراهن یوسف« آقای حاتمی کیا از این اسم استفاده 

کردم.
اولویت شما در پذیرش یک فیلم چیست؟

اولویت من در ابتدا فیلمنامه و سپس نقشی است که به من 
پیشنهاد شده است و در نهایت گروه فیلمسازی است و اگر 
این ســه ویژگی از نظرم قابل قبول باشد، کم و زیاد بودن 

نقش برایم کمتر اهمیت دارد.
علاقه دارید در فیلم های کمدی بازی کنید؟

من حقیقتا خیلی هجو را دوست ندارم البته فیلم های طنز 
خوبی هم در گذشته داشتیم که با فیلم های کمدی امروزه 
متفاوت است ولی فیلم های که در آن لودگی وجود دارد 
خوشایند من نیســت ضمن اینکه بازیگران این فیلم ها 
عموما تکراری هســتند و این برای مــن به عنوان یک 

مخاطب خسته کننده است البته چند بار نقش کمدی 
در فیلم »عشقولانس« و » تو و من« با محمدرضا گلزار و 
النازشاکردوست بازی کرده ام و همچنان دوست دارم 
در چنین فیلم هایی که کمدی قابل قبولی دارند بازی 

کنم ولی بازی در ژانر اجتماعی را ترجیح می دهم.
کدام از فیلم هایی که تاکنون بازی کرده اید را بیشتر 

دوست دارید؟
من فیلم » گوهرکمال« ساخته عباس رنجبر را خیلی 
دوست دارم البته کار خیلی سختی بود چون آقای 
رنجبر آداب خاصی داشــتند ولی به نظرم یکی از 

بهترین کارهایم بود.

شما به عنوان بازیگری که در سریال های تلویزیونی هم 
بازی کرده اید گمان می کنیــد چرا مخاطب تلویزیون کم 

شده است؟
شاید به این دلیل اســت که تلویزیون نیاز های مردم را 
پاسخ نمی دهد و آنچه مخاطب می پسندد و دوست دارد را 
نمایش نمی دهد و این سبب می شود مردم سراغ شبکه های 

ماهواره ای بروند.
اوضاع ســینما و تلویزیون را در ســال های اخیر چطور 

ارزیابی می کنید؟
به نظــرم ممیزی فــراوان و نظارت زیاد 
در نــگارش و اجرا وجــود دارد و باید به 
جوان ترها برای ســاخت فیلم ها فضای 

بیشتری داد./صباخبر

گفت وگوی صبا با شیرین بینا، بازیگر سینما و تلویزیون: 

تلویزیوننیازهایمردمراپاسخنمیدهد


